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Zápis č. 6/2022
z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Březno, konaného dne 26. 10. 2022 od 19:00

hodin v Zasedací místnost - Sokolovna
(§ 95 zákon o obcích)

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Ing. Ondřej Kočí, Josef Bejr, Václav Horák, Ing. Pavel Horák, Ing. Michal Sulej, MUDr.
Marek Příbramský, Zbyněk Valenta, Barbora Adamcová, Soňa Duřtová, Josef Duška, David Štěpánek,
Ing. Luboš Chumlen
Omluveni: Ing. Pavel Stránský, RNDr. Kristýna Prosecká, Radek Plavnický
Host: Kojzar Petr, předseda spolku Sokol Březno, z.s.
Zapisovatel: Iveta Frýblová
Ověřovatel zápisu: Zbyněk Valenta, Soňa Duřtová

Program jednání:

1 - Schválení programu jednání zastupitelstva
2 - Schválení ověřovatelů
3 - Zpráva o činnosti
4 - Zpráva o hospodaření k 30.9.2022
5 - Pověření Rady městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová opatření
6 - Víceúčelové hřiště Březno - NSA - schválení dotace - Výzva v rámci dotačního investičního
programu Regionální sportovní infrastruktura
7 - Schválení použití finančních prostředků z ÚSC - spoluúčast na projektu Víceúčelové hřiště Březno
- NSA
8 - Sokol Březno, z.s.- projednání veřejnoprávní smlouvy se Sokolem Březno, z.s. - podpora
investičního záměru "Solar" - solární ohřev TUV fotbalových kabin na hřišti v Židněvsi
9 - Diskuse

1 - Schválení programu jednání zastupitelstva
Důvodová zpráva:

Paní starostka zahájila 6. schůzi zastupitelstva Městyse Březno a přivítala přítomné zastupitele a
veřejnost. Zároveň z jednání omluvila:
- p. Plavnického Radka, p. Ing. Stránského Pavla a p. RNDr. Proseckou Kristýnu.
Paní starostka předložila ke schválení Program jednání zastupitelstva dle zveřejněné pozvánky na
úřední desce (zákon č. 128/2000 Sb. Zákon o obcích).

Na základě žádosti předsedy Sokola Březno, z.s. paní starostka navrhuje doplnění bodu do
Programu:
- Sokol Březno, z.s.- žádost o mimořádnou finanční podporu na pořízení solárního ohřevu TUV
fotbalových kabin na hřišti v Židněvsi.
Paní starostka přivítala předsedu spolku p. Kojzara, který dostane slovo při projednávání tohoto
bodu.

usnesení č. ZM 6/1/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program 6. jednání zveřejněný na Pozvánce na úřední desce
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Městyse Březno (dle zákona č. 128/2000 Sb.).
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

usnesení č. ZM 6/1/2/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje doplnění Programu jednání o bod: 
- Sokol Březno, z.s.- projednání veřejnoprávní smlouvy se Sokolem Březno, z.s. - podpora investičního
záměru "Solar" - solární ohřev TUV fotbalových kabin na hřišti v Židněvsi.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

2 - Schválení ověřovatelů
Důvodová zpráva:

Paní starostka navrhuje ověřovatele zápisu jednání zastupitelstva:
- první ověřovatel: Zbyněk Valenta
- druhý ověřovatel: Soňa Duřtová

usnesení č. ZM 6/2/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatele zápisu pana Zbyňka Valentu.
Zastupitelstvo schválilo 11 hlasy, 1 hlas se zdržel.

usnesení č. ZM 6/2/2/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatele zápisu paní Soňu Duřtovou.
Zastupitelstvo schválilo 11 hlasy, 1 hlas se zdržel.

3 - Zpráva o činnosti
Důvodová zpráva:

Paní starostka přednesla Zprávu o činnosti:

Vzhledem k tomu, že jednání zastupitelstva je poměrně časté a také probíhaly komunální volby, není
Zpráva o činnosti příliš obsáhlá, nicméně obsahuje body, které jsou velmi důležité.
Akce "Chodník ve směru na Novou Telib" 
Smlouva o spolupráci veřejných zadavatelů na akci "III/2802 Březno rekonstrukce silnice - chodník
ve směru na Novou Telib" je s Krajskou správou údržby silnic Středočeského kraje (KSÚS SK) již
uzavřena.
KSÚS SK se bude podílet na výstavbě této akce společně s Městyse Březno, Smlouvu podepsal nový
ředitel KSÚS SK p. Ing. Čermák.
Kompetentní orgány KSÚS SK informovaly, že začaly pracovat na zadávací dokumentaci pro
výběrové řízení. Zástupce obce bude členem výběrové komise na tento projekt.
Státní fond dopravní infrastruktury (SFDI) pro financování Akce (ISPROFOND 5217510510) schválil
finanční prostředky z rozpočtu SFDI v limitní výši 8 759 114,00 Kč při současném stanovení
maximální procentuální účasti poskytnutých finančních prostředků na celkových uznatelných
nákladech stavební části Akce ve výši 85 %. Smlouvu o dotaci uzavřeme v roce 2023 na základě
výběrového řízení.
Smlouva o dílo na akci "Víceúčelové hřiště Březno"
Při administrativním zpracovávání rozhodnutí o přidělení dotace na Ministerstvu pro místní rozvoj
byla drobná administrativní chyba z pohledu zahájení realizace. Bylo nutné ještě v roce 2022 předat
firmě, která zvítězila v tenderu (VYSSPA Sports Technology s.r.o.), staveniště, což řádně proběhlo a
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v Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo se přesně specifikoval počátek samotné stavební realizace
(3.4.2023).
Na základě všech splněných požadavků, které měl poskytovatel dotace, jsme obdrželi Rozhodnutí o
poskytnutí dotace z MMR ČR ve výši 5 000 000 Kč na akci "Víceúčelové hřiště Březno". Všechny
ostatní náležitosti jsme splnili. 
Změna č. 1 Územního plánu Březno
Velmi důležitou věcí je i fakt, že se nám opravdu ve velmi krátkém čase, v krátkém a rychlém řízení
podařilo schválit Změnu č. 1 Územního plánu Březno. Tato Změna již nabyla právní moci 27.9.2022,
takže Územní plán Březno již platí pro orgány závazné ve stavebnictví v aktualizovaném znění, které
odevzdáváme na Krajský úřad, Stavební úřad ve Březně a Úřad plánování v Mladé Boleslavi.

Zastupitelstvo městyse vzalo na vědomí bez připomínek.

4 - Zpráva o hospodaření k 30.9.2022
Důvodová zpráva:

Zprávu o hospodaření k 30.9.2022 přednesla p. Iveta Frýblová.

ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ K 30.9.2022

Finanční prostředky k 1.1.2022 činily celkem         7 988 256,23 Kč

Finanční prostředky k 30.9.2022 činily celkem       14 950 301,73 Kč

Celkové příjmy k 30.9.2022 činily 23 933 262,43 Kč.
Významné příjmové položky jsou:

Daňové příjmy 17 544 997,02 Kč
Příjmy za stočné 2 817 951,00 Kč
Příjmy z podílů na zisku a dividend 239 649,00 Kč
Vratky z minulých let – ZŠ Březno 621 747,26 Kč

 Celkové výdaje k 30.9.2022 činily 16 930 621,18 Kč.

PD k chodníku na Novou Telib včetně odměny za přidělení dotace, PD stavební k chodníku do
Židněvse 924 095,15 Kč
ČOV – celkem včetně DPH 2 082 681,47 Kč
Pošta – celkem 613 378,29 Kč
Dotace pro ZŠ, MŠ a ŠJ Březno 3 923 901,38 Kč

Ostatní příjmové a výdajové položky byly běžného charakteru.     

Zastupitelstvo vzalo na vědomí bez připomínek.     

Přílohy:
Příloha č. 1: Zprava_o_hospodareni_k_30.9.2022.xlsx

5 - Pověření Rady městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová opatření
Důvodová zpráva:
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Zmocnění Rady městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová opatření v závazných
ukazatelích rozpočtu do finanční výše 500 000 Kč celkem v jednom rozpočtovém opatření a provádět
rozpočtová opatření v případě příjmů - dotací a sdílených daní v neomezené výši - platnost pro
volební období 2022 - 2026.
Paní starostka k návrhu sděluje:
Rada městyse zasedá každých 14 dní, zastupitelstvo se schází obvykle jednou za 3 měsíce, spíše
častěji.
Všichni víte, že cenová hladina všech služeb vzrostla. Není jediný záměr, který by nebyl na
zastupitelstvu projednán. 
Mě jako starostce a finančnímu aparátu obce by rozpočtové změny ve výši 500 000 Kč usnadnily
práci, z pohledu sankcí ve správních deliktech - co se týče auditovaného hospodaření. 
Navrhuji tedy rozhodnutí ke schválení ve znění:
Zmocnění Rady městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová opatření v závazných
ukazatelích rozpočtu ve výši 500 000 Kč celkem v jednom rozpočtovém opatření a provádět
rozpočtová opatření v případě příjmů, dotací a sdílených daní v neomezené výši. Platnost pro celé
volební období 2022 - 2026.

P. starostka otevřela diskusi k danému bodu.
Vznikl u konkrétních věcí nějaký problém, že by zastupitelstvo něco neschválilo? Nechápu důvod
tohoto navýšení.
P. starostka: V příjmové stránce byl problém s neomezenými příjmy, protože nám na konci roku 2021
přišlo na bankovní účet mnoho financí ze sdílené daně "DPH" - predikce daní je velice složitá. Stála
jsem před rozhodnutím, zda porušit zákon (rozpočtové opatření nad rámec pravomocí Rady), anebo v
roční uzávěrce obce mít ekonomické nepřesnosti, riziko správního deliktu. 
Ve výdajové stránce je to o tom, že se schvaluje například důležitý záměr na zastupitelstvu, pak
vznikne potřeba něco financovat a zastupitelstvo se musí svolat do dalšího týdne. Pro obec to není
ani časově možné, protože podmínkou svolání zastupitelstva je povinnost vyvěsit Pozvánku na úřední
desku 7 dní předem, tím se dostáváme do tíživé situace. Opravdu to není o schvalování a
profinancování nových věcí, ale jsou to záměry, které jsou schváleny zastupitelstvem jako
samostatné záměry anebo jako položky v rozpočtu. Každé navýšení musí být právně odůvodněné. 
Schválené Rozpočtové opatření účetní propisuje do Výkazu FIN 12 - výkaz pro hodnocení plnění
rozpočtu územních samosprávných celků.
Doposud Rada schvalovala rozpočtová opatření do výše 300 000 Kč. U položek na stavební práce,
odpady, služby, pohonné hmoty a další došlo k výraznému navýšení cen, takže by nám navýšení na
500tis. Kč určitě usnadnilo práci na úřadě.
Žádný další dotaz ani protinávrh nebyl vznesen.
 
usnesení č. ZM 6/5/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno zmocňuje Radu městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová
opatření v závazných ukazatelích rozpočtu ve výši 500 000 Kč celkem v jednom rozpočtovém
opatření a provádět rozpočtová opatření v případě příjmů, dotací a sdílených daní v neomezené výši.
Platnost pro celé volební období 2022 - 2026, počátek účinnosti 26.10.2022.
Zastupitelstvo schválilo 10 hlasy, 1 hlas proti, 1 hlas se zdržel.

6 - Víceúčelové hřiště Březno - NSA - schválení dotace - Výzva v rámci dotačního
investičního programu Regionální sportovní infrastruktura
Důvodová zpráva:

Před komunálními volbami jsme v zastupitelstvu projednávali několik žádostí o dotaci na akci
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"Víceúčelové hřiště Březno" (ČEZ "Oranžové hřiště", Nadační fond Škoda Auto)
Doposud žádný z dotačních poskytovatelů nevypsal výzvu. ČEZ "Oranžové hřiště" je pro nás až
poslední, tam míříme s neuznatelnými náklady.

Národní sportovní agentura (NSA) vypsala dotační výzvu pro ÚSC (územní samosprávný celek) na
sportovní infrastrukturu - výstavba.

Víceúčelové hřiště - realizace již uzavřena se zhotovitelem SOD. Výše investičních nákladů 14 814
091 Kč včetně DPH.
NSA akceptuje uznatelné náklady 13 377 414 Kč (včetně DPH). 50% z uznatelných nákladů, tj. 6 688
707  Kč - výše požadované dotace.
Je zde i možnost profinancovat si stavební dozory, už máme i finanční nabídky, které budou
projednány v rámci schvalování rozpočtu na r. 2023:
- technický a autorský dozor stavby ve výši 238 000 Kč a 10 000 Kč na publicitu a i tyto částky by
nám NSA profinancovala v 50%, tj. 119 000 Kč.
P. starostka předložila k odsouhlasení záměr podání žádosti o dotaci ve výši 6 807 707 Kč.
Zároveň upozornila, že to nemá žádné riziko pro žádost na MMR ČR, které od nás požaduje 20%
spoluúčast.

Termín pro podání žádosti o dotaci je 31.10.2022. Všechny přílohy k žádosti jsme připravili, vše je v
jednotném dotačním portálu zpracováno, nyní čekáme na formální kontrolu firmy (Uno Society
s.r.o.), která nám s žádostí pomáhá. 

Přílohy:
Příloha č. 1: C02_koordinacni.pdf

usnesení č. ZM 6/6/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí se záměrem podat žádost o dotaci na Národní sportovní
agenturu (NSA) v rámci dotační výzvy pro ÚSC (územní samosprávný celek) na sportovní
infrastrukturu - výstavba v celkové výši 6 807 707 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

7 - Schválení použití finančních prostředků z ÚSC - spoluúčast na projektu Víceúčelové
hřiště Březno - NSA
Důvodová zpráva:

Zastupitelstvo schválí použití finančních prostředků z ÚSC ve výši 3 244 383,64 Kč na
spolufinancování projektu "Víceúčelové hřiště Březno".

Ministerstvo pro místní rozvoj ČR poskytlo na tento projekt dotaci ve výši 5 000 000 Kč.

Žádosti o příspěvky z nadací (Nadace Škoda, Nadace ČEZ) - nebyly podány a to z důvodu, že nebyla
výzva dosud otevřena nebo není známá konečná výše neuznatelných nákladů.

Paní starostka otevřela k danému bodu diskusi.
P. Ing. Kočí: Chápu-li to dobře, tak ve své podstatě z těch cca 15 milionů na celou výstavbu hřiště by
se žádalo:
- o dotaci od NSA cca 6 800 000 Kč
- od MMR ČR máme 5 000 000 Kč
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- z našeho rozpočtu 3 244 383,64 Kč- finanční prostředky z ÚSC.
Ale můžeme poté zažádat o další dvě dotace - ČEZ "Oranžové hřiště" a Nadační fond Škoda Auto,
takže podíl obce by nakonec byl v řádu jednoho milionu.
P. starostka: Ano, nyní musíme přislíbit z našeho rozpočtu 3 244 383,64 Kč, ale budeme žádat o
dotaci ČEZ i Fond Škoda Auto. Podmínkou dotace z MMR ČR je, že obec musí 1 250 000 Kč zaplatit,
je to 20% z celkové částky. Pokud získáme zbytek financí z dotací ČEZu a Škoda Auto, pak by to bylo
ideální.

usnesení č. ZM 6/7/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje použití finančních prostředků z ÚSC (Územní samosprávní
celek) ve výši  3 244 383,64 Kč na spolufinancování projektu "Víceúčelové hřiště Březno".
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

8 - Sokol Březno, z.s.- projednání veřejnoprávní smlouvy se Sokolem Březno, z.s. -
podpora investičního záměru "Solar" - solární ohřev TUV fotbalových kabin na hřišti v
Židněvsi
Důvodová zpráva:

Sokol Březno,z.s. zaslal žádost o mimořádnou finanční podporu na pořízení solárního ohřevu TUV
fotbalových kabin na hřišti v Židněvsi z důvodu vysokých cen energií.

Mezi obcí a spolkem musí být uzavřena Veřejnoprávní smlouva, kterou bychom měli schválit.
Paní starostka předala slovo předsedovi spolku p. Kojzarovi.

Komentář předsedy spolku p. Petra Kojzara:
Sokol Březno má smlouvu u společnosti ČEZ pro provoz fotbalových kabin fixovanou do srpna roku
2023 a protože úsporu energie řeším i doma, zaměřil jsem se také na možnosti úspory energie na
fotbalových kabinách. Po zmapování situace, respektive odběru/příkonu jednotlivých spotřebičů
provozovaných na fotbalových kabinách je zde několik možností, jak spotřebu elektřiny omezit.

Některé opatření se dají řešit postupně, například výměna veškerého osvětlení fotbalových kabin za
energeticky výhodnější zdroje světla. Výměna osvětlení však není největší elektrickou zátěží, a proto
jej chci zaplánovat na pozdější období a v budoucnu jej financovat například z dotačních prostředků
FAČR, MŠMT či NSA, jež občas vypisují dotační tituly na provoz či údržbu, kam bychom výměnu
osvětlení mohli/chtěli zahrnout.

Já bych se ale nyní prioritně chtěl zaměřit na úsporu energie nutnou pro ohřev vody, jež je nyní
největším „žroutem“ elektrické energie. Z tohoto důvodu jsem oslovil dvě firmy a s jednou z nich
jsem se setkal na místě a probral s nimi možnosti solárního ohřevu vody. Provoz kabin je dle mého
názoru a taktéž i názoru zástupců firmy ideální pro využití solární energie na ohřev užitkové vody.

Provoz kabin je víceméně v odpoledních hodinách, takže na ohřev vody sluncem je přes den1.
dostatek času.
Provoz kabin je od března do listopadu, tedy dle odhadů přes většinu sezóny pro solární ohřev2.
vody úplně soběstačný.

Pořízení solárního ohřevu TUV na fotbalové kabiny je investiční záležitostí, s kterou bohužel
nedosáhneme na žádnou z vypisovaných dotací, ale protože mi pořízení solárního ohřevu dává smysl,
chtěl bych Vás požádat o pomoc při spolufinancování tohoto projektu.



7/9

Pro Vaši představu několik čísel:

Celkové náklady za el. energii za období 20. 7. 2021 – 19. 7. 2022 jsou 39.216,95 Kč (viz
vyúčtování ČEZ). Bohužel další zvyšování ceny elektřiny, možná až několikanásobně, je velmi
pravděpodobné.
Náklady na pořízení solárního ohřevu TUV 152.749,- Kč (platnost nabídky prodloužili do konce
října). Realizace během 8-9 měsíců, proto, pokud bychom chtěli systém zprovoznit již pro příští
sezónu, je nutné co nejdřívější objednání.
Další náklady na úpravu rozvodů vody realizované místními OSVČ - odhad cca 20 tis. Kč.

Celkové náklady na pořízení solárního ohřevu TUV tedy odhaduji na cca 172 tis. Kč.

Plán financování

Sokol Březno s pomocí sponzorských darů cca 50 tis. Kč.
Dotace NSA na provoz a údržbu 30 tis. Kč (snad tuto dotaci obdržíme…).
Žádaná mimořádná investiční finanční podpora městyse Březno 90 tis. Kč.

Rada městyse žádost podpořila a paní starostka doplnila bod na jednání zastupitelstva.
Proběhla všeobecná diskuse zastupitelů, předsedy Sokola a občanů o technických parametrech a
návratnosti této investice. 
Zastupitelé se shodli, že dnes o tomto bodu rozhodovat nebudou. Bod bude zařazen na příští jednání
zastupitelstva, které se bude konat 30.11.2022 a předseda Sokolu Březno, z.s. pan Kojzar poptá více
nabídek, které do 21.11.2022 zašle úřadu městyse.

Přílohy:
Příloha č. 1: EuroSol_XXL_P._Kojzar.pdf

9 - Diskuse
Důvodová zpráva:

Paní starostka otvírá veřejnou diskusi.
Žádné dotazy nebyly vzneseny, paní starostka poděkovala přítomným zastupitelům za účast na
jednání.

 
Ověřovatelé
Zbyněk Valenta
Soňa Duřtová

Barbora Adamcová
starostka

Zapisovatel
Iveta Frýblová  

 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
4/1 - Zprava_o_hospodareni_k_30.9.2022.xlsx
6/1 - C02_koordinacni.pdf
8/1 - EuroSol_XXL_P._Kojzar.pdf

Jednání bylo ukončeno v 20:00 hodin
Zápis byl vyhotoven 2. listopadu 2022
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Usnesení z jednání zastupitelstva č. 6/2022

městyse Březno, které se uskutečnilo dne 26. 10. 2022

Zastupitelstvo městyse schvaluje:

usnesení č. ZM 6/1/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program 6. jednání zveřejněný na Pozvánce na úřední desce
Městyse Březno (dle zákona č. 128/2000 Sb.).
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

usnesení č. ZM 6/1/2/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje doplnění Programu jednání o bod: 
- Sokol Březno, z.s.- projednání veřejnoprávní smlouvy se Sokolem Březno, z.s. - podpora investičního
záměru "Solar" - solární ohřev TUV fotbalových kabin na hřišti v Židněvsi.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

usnesení č. ZM 6/2/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatele zápisu pana Zbyňka Valentu.
Zastupitelstvo schválilo 11 hlasy, 1 hlas se zdržel.

usnesení č. ZM 6/2/2/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatele zápisu paní Soňu Duřtovou.
Zastupitelstvo schválilo 11 hlasy, 1 hlas se zdržel.

usnesení č. ZM 6/7/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje použití finančních prostředků z ÚSC (Územní samosprávní
celek) ve výši  3 244 383,64 Kč na spolufinancování projektu "Víceúčelové hřiště Březno".
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

Zastupitelstvo městyse pověřuje:

usnesení č. ZM 6/5/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno zmocňuje Radu městyse Březno projednávat a schvalovat rozpočtová
opatření v závazných ukazatelích rozpočtu ve výši 500 000 Kč celkem v jednom rozpočtovém
opatření a provádět rozpočtová opatření v případě příjmů, dotací a sdílených daní v neomezené výši.
Platnost pro celé volební období 2022 - 2026, počátek účinnosti 26.10.2022.
Zastupitelstvo schválilo 10 hlasy, 1 hlas proti, 1 hlas se zdržel.

Zastupitelstvo městyse souhlasí:

usnesení č. ZM 6/6/1/2022
Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí se záměrem podat žádost o dotaci na Národní sportovní
agenturu (NSA) v rámci dotační výzvy pro ÚSC (územní samosprávný celek) na sportovní
infrastrukturu - výstavba v celkové výši 6 807 707 Kč.
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Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

Ověřovatelé
Zbyněk Valenta
Soňa Duřtová

Barbora Adamcová
starostka


